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PROTOKÓŁ  

 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim odbytego dnia 19 kwietnia 2023 r. w Urzędzie Miejskim                       

w Kamieniu Krajeńskim.  
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 800, a zakończono o godz. 1105 

 

Komisja Budżetu i Finansów w składzie: 

1) Wiese Ewa – Przewodnicząca Komisji, 
2) Delekta Patrycja - nieobecna, 

3) Szymanowicz Grzegorz, 
4) Kucharski Jacek. 

 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 
2) Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

3) Gustyn Piotr - Skarbnik  
4) Gostomski Dominik – Dyrektor MGOK 

5) Kortas – Punder Dorota – Dyrektor MGBP 
6) Błoch Beata – Dyrektor MGOPS 
7) Husarek Marta – Inspektor 

8) Szczepańska Natalia – Inspektor 
 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji. Następnie przedstawiony został porządek posiedzenia.   

 

Porządek posiedzenia 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury   

w Kamieniu Krajeńskim.  
2. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej                   

w Kamieniu Krajeńskim. 
3. Zmiany w WPF.  
4. Zmiany w budżecie na rok 2023.  

5. Zmiana uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Sępoleńskiemu. 

6. Przyjęcie sprawozdania z wykonania uchwały w sprawie określenia 

zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości. 
7. Regulamin korzystania z parku miejskiego w Kamieniu Krajeńskim. 

8. Pozostałe projekty uchwał.  
 

II. Inne sprawy organizacyjne: 

         Ocena zasobów pomocy społecznej.  
  

III.   Zapytania i wolne wnioski.      
 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia.  



2 
 

Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad. I.1. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Kultury w Kamieniu Krajeńskim. 
 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski dokonał szczegółowego 

przedstawienia sprawozdania z działalności jednostki.  

Przedmiotowe sprawozdanie w załączeniu do protokołu z posiedzenia 

Komisji.  

 

Radni Grzegorz Szymanowicz i Jacek Kucharski zapytali ile kosztuje 

wynajem sali w MGOK i w świetlicach. Zapytali czy ceny są inne niż                  

w poprzednich latach. 

 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski odpowiedział, że z roku na rok 

ceny są podwyższane. Proponowane są zawsze korzystne rozwiązania. 

Cennik jest zależny od ilości osób. W obecnych czasach ludzie nie chcą 

korzystać z samych lokali.  

 

Radny Grzegorz Szymanowicz zasugerował, aby czynić starania w celu 

pozyskiwania środków z zewnątrz na działanie MGOK. Gmina nie musiałaby 

dokładać. 

 

Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese nawiązała do tematu przejścia 

MGOK na VAT, pytając jak działają domy kultury w ościennych gminach.  

 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski odpowiedział, że jest to różnie. 

Często zarządzaniem domami kultury zajmują się dwie jednostki, a świetlice  

podpięte są pod gminę. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski odnośnie przejścia na VAT podkreślił, że 

trzeba wszystko skrupulatnie przeanalizować. Nie zawsze uda się ten VAT 

odzyskać. Zawsze jest jakieś ryzyko. Należałoby zobaczyć jak to wygląda           

w innych podobnych jednostkach.  

 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski podkreślił, że przeprowadzona 

zostanie kalkulacja kosztów. Temat będzie analizowany, aby podjąć 

odpowiednie decyzje. 

 

Radny Grzegorz Szymanowicz zapytał jak rozplanowywana jest praca       

w świetlicach w gminie. 

 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski odpowiedział, że często jedna 

osoba łączy pracę w kilku obiektach. Z jednej świetlicy przejeżdża do drugiej. 
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Przejazdy ma rozliczane w formie ryczałtu. Jest to na chwilę obecną dobre 

rozwiązanie. 

 

Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese zapytała czy możliwe jest 

korzystanie podczas imprez z e-biletów. 

 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski odpowiedział, że jest to możliwe, 

ale artysta musi zaakceptować warunki. Jeżeli się zgodzi wtedy można 

podpisać umowę. Kwestia wprowadzenia e-biletów będzie rozważana.  

Radny Jacek Kucharski zapytał czy już był przetarg na wynajem 

kawiarenki nad jeziorem Mochel. 

 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski odpowiedział, że jest to w trakcie 

przygotowywania. Zasugerował, że dobrze byłoby gdyby kawiarenka 

współpracowała z MGOK na takiej zasadzie, że np. organizowane byłyby 

wieczorki poetyckie przy kawie. Podkreślił, że to miejsce powinno być swego 

rodzaju wizytówką.  

 

Radny Grzegorz Szymanowicz zapytał jaka będzie kwota miesięcznego 

najmu lokalu nad jeziorem. 

 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski odpowiedział, że zostanie to 

ustalone.   

 

Burmistrz Wojciech Głomski stwierdził, że jeżeli kawiarenka będzie 

prowadzona przez osobę przedsiębiorczą to w dwa miesiące możliwy jest 

zwrot rocznych kosztów wynajmu. 

 

Radny Jacek Kucharski zapytał czy zgłosili się ratownicy na nowy 

sezon. Jeżeli kąpielisko będzie strzeżone to będzie z niego korzystało więcej 

osób. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że ponowione zostanie 

ogłoszenie. Na chwilę obecną nie ma chętnych. Sezon mógłby być wydłużony 

i trwać od czerwca do października, jeżeli byłaby odpowiedzialna osoba. 

 

Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese zaproponowała, żeby bar nad 

jeziorem Mochel pełnił takie funkcje jak np. restauracje czy bary  znajdujące 

się przy drogach krajowych.  

 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

posiedzenia. 
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Ad.I.2. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Kamieniu Krajeńskim.  
  

Dyrektor MGBP Dorota Kortas-Punder dokonała szczegółowego 
przedstawienia sprawozdania z działalności jednostki. 

Przedmiotowe sprawozdanie w załączeniu do protokołu z posiedzenia 

Komisji.  

 

Radny Jacek Kucharski podziękował Dyrektor MGBP za działalność. 

Podkreślił, że wszystko jest prowadzone bardzo aktywnie. Dużo osób 
korzysta z biblioteki, zarówno dorosłych jak i dzieci.  

 

Burmistrz Wojciech Głomski również podziękował za działalność. 
Podkreślił, że jest to bardzo prężnie działająca jednostka.  

 
Radny Jacek Kucharski wspomniał o wymianie okien w budynku 

biblioteki. 

 
Dyrektor MGBP Dorota Kortas – Punder poinformowała, że są już 

pobrane pierwsze pomiary przez firmę i oczekuje na wycenę.   
 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

posiedzenia. 

 
Ad. I.3. Zmiany w WPF. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Przedstawił, co następuje: 

W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 
z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim           

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2023.  
Planowane na rok 2023 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej wynoszą:  

- dochody ogółem – 44.512.141,96 zł,  
- wydatki ogółem – 50.306.075,04 zł.  
W załączniku Nr 2 do uchwały nastąpiły zmiany w następujących 

zadaniach:  
- "Budowa dróg gminnych na obszarze wiejskim i miejskim w gminie Kamień 

Krajeński" (Dotyczy to następujących dróg w Kamieniu Krajeńskim:                  
Ul. Długa i Kusocińskiego, Ul. J. Matejki i S. Wyspiańskiego oraz                         
w Dąbrowie, Małej Cerkwicy i Dąbrówce ul. Spokojna) nastąpiło zmniejszenie 

wydatków w 2023r. o kwotę 2.039.814,86 zł, do kwoty 1.960.185,14 zł. 
Zmniejszone zostały środki Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych o kwotę 2.045.814,86 zł, do kwoty 1.754.185,14 zł, 
oraz zwiększone zostały środki własne gminy o kwotę 6.000,00 zł, do kwoty 
206.000,00 zł. Wykonanie inwestycji zgodnie z warunkami przetargu zostało 

wydłużone do 2024r. Wydatki na 2024r. będą wynosiły 1.795.046,35 zł,               
z tego środki Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 
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Strategicznych o kwota 1.775.046,35 zł, i środki własne gminy kwota 

20.000,00 zł.  
Zadanie wprowadzone jest w następujących paragrafach:  

Rok 2023:  
60016 § 6050 kwota 206.000,00 zł, środki własne gminy (zwiększenie 

o 6.000,00 zł)  

60016 § 6370 kwota 1.754.185,14 zł, środki Rządowego Funduszu 
Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych (zmniejszenie o 2.045.814,86 
zł)  

Rok 2024:  
60016 § 6050 kwota 20.000,00 zł, środki własne gminy (zwiększenie           

o 20.000,00 zł)  
60016 § 6370 kwota 1.775.046,35 zł, środki Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych (zwiększenie o 1.775.046,35 

zł)  
- "Przebudowa dróg gminnych w Dąbrówce i Obkasie w gminie Kamień 

Krajeński" nastąpiło zwiększenie wydatków w 2023r. o kwotę 1.000,00 zł, do 
kwoty 2.011.000,00 zł. Zwiększone zostały środki własne gminy o kwotę 
1.000,00 zł, do kwoty 51.000,00 zł. Zadanie wprowadzone jest                         

w następujących paragrafach:  
60016 § 6050 kwota 51.000,00 zł, środki własne gminy(zwiększenie          

o 1.000,00 zł)  

60016 § 6370 kwota 1.960,000,00 zł, środki Rządowego Funduszu 
Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych (PGR) 

 
Radny Grzegorz Szymanowicz zapytał czy modernizacja kamieńskich 

ulic rozpocznie się w tym roku. 

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że tak. W pierwszej 

kolejności powinny być to ulice Długa i Kusocińskiego, a następnie zgodnie  
z ustalonym harmonogramem pozostałe. Inwestycja powinna być 
zrealizowana do 2 lat. 

 
Następnie Inspektor Natalia Szczepańska przedstawiła harmonogram 

realizacji inwestycji drogowych: Ul. Długa i Kusocińskiego - wykonawca 

wskazuje na rozpoczęcie w czerwcu, zakończenie w listopadzie 2023 r.; Ul. 
Matejki i Wyspiańskiego – pierwszy kwartał 2024 r., Dąbrowa – ostatni 

kwartał tego roku, Mała Cerkwica – drugi kwartał 2024 r., Ul. Spokojna              
w Dąbrówce – pierwsze półrocze bieżącego roku. 

 

Radny Grzegorz Szymanowicz wyraził niezadowolenie co do 
przedstawionego harmonogramu modernizacji dróg. Terminy prac są bardzo 
rozległe. Wykonanie inwestycji może być przeciągane w czasie. 

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały               

2 głosami za, przy 1 głosie przeciw (G. Szymanowicz).    
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Ad.I.4. Zmiany w budżecie na rok 2023. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 
działach, rozdziałach i paragrafach. 

 

Brak dyskusji. 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                

3 głosami za.    

 
Ad.I.5. Zmiana uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Sępoleńskiemu. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował, że nastąpiło zwiększenie środków pomocowych dla 
Powiatu Sępoleńskiego o kwotę 82.800,00 zł, z przeznaczeniem na 

"przebudowę DP 1104C relacji [Stare Gronowo]-gr. woj.-Kamień Krajeński na 
odcinkach o łącznej długości 1,985 km zlokalizowanych pomiędzy km 0+000, 

a km 1+000; km 5+380, a km 6+115 oraz km 6+235, a km 6+485, tj. 
pomiędzy m. Witkowo, a m. Kamień Krajeński". Powyższe środki razem ze 
środkami powiatu sępoleńskiego zabezpieczą wykonanie powyższej 

inwestycji, której wartość wynosi 3.311.331,71 zł, przy dofinansowaniu ze 
środków Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 
Strategicznych w kwocie 3.145.765,12 zł, co stanowi 95% wartości 

inwestycji. Wszystko to jest zgodne z zasadą wspólnego finansowania 
powyższych zadań z budżetu samorządu gminnego i samorządu powiatowego 

w proporcji 50/50%. Efektem tych działań jest również poprawa 
bezpieczeństwa w ciągu dróg lokalnych na terenie gminy. W związku                  
z powyższym zachodzi potrzeba udzielenia z budżetu Gminy Kamień 

Krajeński pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu z przeznaczeniem na 
realizację w/w zadania, w następstwie czego zostaną zawarte stosowne 
porozumienia pomiędzy Powiatem Sępoleńskim, a Gminą Kamień Krajeński.   

 
Brak dyskusji. 

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie               

3 głosami za.    

 
Ad.I.6. Przyjęcie sprawozdania z wykonania uchwały w sprawie 

określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Inspektor 

Marta Husarek. Szczegółowo przedstawiła sprawozdanie z wykonania 

uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości.  

 

        Brak dyskusji.  
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Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie           

3 głosami za.    

 

Ad.I.7. Regulamin korzystania z parku miejskiego w Kamieniu 
Krajeńskim. 

 
 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Inspektor 

Natalia Szczepańska. Poinformowała, że zgodnie z art. 40 ust. 2 pkt 4 ustawy 

o samorządzie gminnym, organy gminy mogą wydawać akty prawa 

miejscowego w zakresie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów            

i urządzeń użyteczności publicznej. Do takich obiektów należą m.in. place 

zabaw, parki i tereny rekreacyjne. Uchwalenie regulaminu nałoży na osoby 

korzystające z parku miejskiego obowiązek stosowania określonych norm             

i zasad zachowania. Wprowadzenie regulaminu wyznaczy zasady 

prawidłowego zachowania oraz wskaże sytuacje niepożądane. 

 
Radny Grzegorz Szymanowicz zaproponował, aby w formie zalecenia 

realizowany był punkt 5 w § 4 ust. 4 regulaminu: osoby poniżej 18 roku 
życia mogą korzystać z toru rowerowego za zgodą i pod nadzorem opiekuna 
prawnego. 

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za.    

 
Ad. II. Inne sprawy organizacyjne: 

    Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 

 Członkowie Komisji zapoznani zostali z „Oceną zasobów pomocy 

społecznej”.  

 

 Wobec braku dyskusji przystąpiono do następnego punktu posiedzenia.  

 

Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      
 

Radny Jacek Kucharski zapytał o lokal w pobliżu kościoła. Podkreślił, 

że są zainteresowane osoby na jego wynajęcie. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiadając podkreślił, że jeżeli jest 

chętna osoba na prowadzenie działalności to jest możliwość wynajęcia.  

 

Inspektor Marta Husarek dodała, że w tym lokalu muszą zostać 

wymienione drzwi. Dalsze decyzje należą do Pana Burmistrza. 

 

Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese zapytała czy w Dąbrówce będą 

zrobione brakujące wjazdy na posesje. 
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Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że tak, wszystko jest już 

uzgodnione. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 19 kwietnia 2023 r.  

  

Przewodnicząca Komisji                                                                   

/-/ Ewa Wiese 


